



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

Møteinnkalling		
Emne	Styremøte	
Dato:	6 juni 2023	Tid: 19:30
Til	Styrets medlemmer	Fra: Styrets leder
Kopi		
Sted	Idrettshuset, Hortemo	
Referat:		
Til stede: Renate, Tom, Sindre, Astrid, Torfinn, Marielle		
Ikke til stede: Roger		
Referent: Astrid E. Robstad		

## Fast post:

Sak	Ansvar
<b>Div saker</b>	<b>Styrets leder</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>- Hjemmeside: Roger ønsker innspill. – hjemmelekse til alle frem til sommeravslutningen.</li><li>- Trykte manualer til trenere/medlemmer – se gjennom disse neste møte og få de inn på hjemmesiden.</li><li>- Tommen hører med Logomotivet om banekart.</li><li>- Høre med kommunen om ny oppmerking, og straffemerke av spesielt 9er banen. <b>ok</b></li><li>- Høre med kommunen om handicapinngang til banen.kodelås. – Renate har sendt mail. <b>ok</b></li><li>- Idrettens 365(officeversjon) kommer nå i juni/august</li><li>- Minidrett:mye rot ved gjennomgang. Marielle må gå gjennom de som ikke er ok og finne ut om valg av idrett kan overstyres så alle blir registrert.</li><li>- Sondre inviterer til oppfølgingsmøte på dommere som har vært</li><li>- Tommen ønsker å kjøpe inn drikkeflasker, caps, paraplyer og div til salg i kiosken. – ok- <b>legges på is grunnet for høy kostnad</b></li><li>- Seniorlaget: legge til rette for dugnadsarbeid for å få råd til turer/div. Ønsker å styre innkjøp på utstyr selv – ikke ok</li><li>- Idrettsdag ønskes og seniorlag stiller seg villig til å bidra. – vi skal ha et opplegg i september igjen med pølser, mulighet for å slå dette sammen. – <b>9 september</b></li></ul>	
<b>Sponsoravtaler</b>	<b>Styrets leder</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>- Møte med håndballen 6 juni. – enige om en felles utstyrsleverandør hånd/fotball og egen treningsdress.</li></ul>	



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

<ul style="list-style-type: none"><li>- Styret vil gi innspill til en skjevfordeling/evt holde drakter adskilt fra hver idrett. – <b>håndballstyret er enige i dette.</b></li><li>- Fått tilbud fra Macron og Sportsprofil- avtale landes innen uke34</li></ul>	
<b>Status sportslig -</b>	<b>Sportslig leder</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>- Trener for juniorlaget er i boks - Jonathan Samuelsen og Kenneth Bjørnholm som hjelpetrener(politiattest må ordnes) – trenerstipend ok</li><li>- Gutter 2009- Daniel Twfiqi har gått inn som trener her. – trenerstipend ok</li><li>- Planlegge ny jentequp i april - Tommen og Aina er ansvarlig. - <b>ok</b></li><li>- Trenerprosjekt – Tommen ønsker å rekruttere flere unge trenere. Ønsker samarbeid med kretsen.(ungdomsutvalg som Søgne har) – Tommen lager et opplegg og presenterer det neste møte.- <b>utsettes inntil videre.</b></li></ul>	

## Agenda:

Saksnummer	Sak	Ansvar
	Treningstider	
Referat:	Legges ut på hjemmesiden	
Referat:		
Referat:		
Referat:		
Referat:		
	Eventuelt	
Referat:		
	Neste styremøte : 15 august 2023 kl 1900	